
  

 
 

Dagsorden til bestyrelsesmøde onsdag den 25. oktober 2021, kl. 17:30 

Mødet afholdes i Damgårdsvej 14B 
 

1. Valg af referent og ordstyrer. Michael og Peter. 

2. Godkendelse af dagsorden. Ok. 

3. Godkendelse af referatet, af d. 19. august 2021. Ok. 
 

4. Nyt fra afdelingen 

• Salg af pølsevogn? v. Hans Michael går videre til VA og hvis de er enige, bliver den solgt. 

• Må man selv bekoste en låsebom foran carport?. evt. mont./demontering af driften. v. Hans 
Michael laver forslag til næste ekstraordinære afd. møde og sætter økonomi mm. på. Lejer svares. 

 
a. Driften 

• Tag utæt på beboerhuset. Dam 9. Ingen håndværkere til opgaven og meget dyrt. Skal ind over Byg. 

• Køkken Dam 9. Status. (Hvad skal vi vælge?) Tilbud kommer. Der indkaldes til et bestyrelsesmøde. 

• Skal der laves en seddel ang. mislighold/vedligehold i boligerne? Ikke nødvendigt. Alle spørgsmål 

skal gå til ejendomskontoret, da lige meget hvad der skrives, kan det misforstås og skal uddybes. 

• Operation dagsværk. Der er booket 10, til de opgaver vi plejer d. 3.11.21. 

• Status på demonstration af Hako fejemaskine. Super god maskine. Indkøb i 2022.  

• Nyt hegn og belægning i containergård flyttes til 2022. Jern og håndværkere for dyre. Kan vente. 

• Nye Switches til Giganet. Status. Er bestilt, men ingen Switches, så venter. 

• Hvad skal der ske med vaskeriet? Tages op igen senere, men enighed om at vaskeri skal bestå. 

• Skal vi gå videre ang. parkeringsfirma/aftale? Ja, Michael, Inger, Kirsten og Peter kikker på dette. 

• Fjernvarmerør. Status. Er snart færdige, hvorefter området gennemgås for ting der skal rettes op. 

• Elbil lade standere. Status. Afventer BO-VEST og org. bestyrelsen. Der gives tilskud til 1x2 ladere. 

• Affald. Kan der laves et affaldsudvalg evt. med VA. Status afventer. Skal dog gøres noget, snart. 

Ny ordning starter 1 juli 2021 (tekstilaffald samt drikke- og fødevarekartonner.), manglende plads 

til nye containere. og storskrald, som fylder utrolig meget hele ugen. 

• Status på råderetsmødet med Helle fra BO-VEST. Intet nyt. 

 

b. Byggesager 

• Nyt fra byggeudvalget. Status. Prøvebolig. mm. Prøvebolig fundet. Alle ønsker laves i denne. 
Rådgiver på plads d. 26.11.21. Byggeudvalg indkaldes snart. HHP. Opstart rykket til 2023. 

• HP1-2 badeværelser og faldstammer – Intet nyt.  

• Sokkel/kuldebro-projekt – Intet nyt. 

• Køkkenudbud. – Intet nyt.  

• Nyt tag. – Intet nyt. 

• Skift af radiatorer. – Intet nyt. 

• Klædeskabe. – Intet nyt.  
 

c. Budget og balance, samt stor Budgetkontrol. Alt ser fint ud og godkendt. 
  

d. Styregruppen. Nedlagt 
 

e. Fællesudvalget og Aktiviteter. Udvalg hedder nu ANA (Albertslund Nord Aktivitetsudvalg) møde d. 2.11. 
Ref. sættes på hjemmesiden fremover. 

  
f. Eventuelt. # Spørgsmål om antal lak ved finslib over vedl.kontoen. 1 x i dag, men forslag laves om ændring 

til 2 x, som det har været før. # Røde stolper er sat forkert. En er fejl fra driften, men tjekkes op. # 
Kakerlakker stadig et problem. Skadedyrsfirma er tilkaldt. # Belægning ved Nordstien rettes op. Firma bestilt. 
   

g. Næste møde? 9 dec.   
  


